

# FLAT-BACK RAIN BARREL

## INSTRUCTIONS

February 2010  
Revision 03



### Spigot Assembly

- 1.1 Screw spigot (end with hexagonal feature) into pre-threaded opening in front of the Flat Back Rain Barrel.
- 1.2 Thread spigot until the hex face touches the barrel. Do not over tighten beyond the point where another turn is not possible.
- 1.3 Adjust spigot until vertical relative to the barrel.

### Installation du robinet

- 1.1 Visser le robinet (le côté avec le butoir hexagonal) dans le trou fileté au bas du baril.
- 1.2 Continuer à fileter le robinet jusqu'à ce que le butoir s'emboîte parfaitement à la surface plate. Ne pas trop serrer.
- 1.3 Ajuster le robinet jusqu'à ce qu'il soit vertical relativement au baril.



### Screen Installation

- 2.1 Locate the screen and press/fit into recessed section on top of the Flat-Back Rain Barrel.
- 2.2 Press down firmly onto the screen to secure screen to barrel.

**NOTE:** If you plan to leave your Rain Barrel outside over the winter it is very important to winterize your Flat-Back Rain Barrel as follows:

- a) Drain your Rain Barrel.
- b) Remove the screen and place inside the Rain Barrel.
- c) Turn the Rain Barrel upside down and set in desired location, preferably in a garage or basement. Failure to comply with these winterization instructions may result in a voided warranty.

Standard RTS Companies Inc. Terms & Conditions apply.

### Installation de l'écran protecteur

- 2.1 Localiser l'écran et insérer dans la section encastrée du baril.
- 2.2 Appuyer fermement sur le cadre de l'écran pour verrouiller l'écran au baril.

**NOTE :** Si vous planifiez de laisser votre Baril à l'extérieur pendant l'hiver, il est très important de l'aménager pour l'hiver. La garantie sera nul si cette procédure n'est pas suivie :

- a) Vider votre baril
- b) Enlever l'écran protecteur et le placer à l'intérieur du baril
- c) Tourner le baril à l'envers et placer à l'endroit désiré, de préférence.

Termes et Conditions de RTS Companies Inc s'appliquent.